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The aim of the master's thesis research is examine the current situation of china
country's fiscal policy, discuss its advantages and disadvantages and its potential for
future development.

The relevance of the master's work is China's economic growth over the past few
decades has been closely tied to its fiscal policy measures. Fiscal policy can directly
affect economic growth through government spending, taxation, and borrowing
policies, among other tools. As such, monitoring and evaluating China's fiscal policy
is critical to understanding the broader trends shaping the country's economic
trajectory.

The object of study is the China's macro economy.
Subject of research is the impact of different fiscal policies in different periods on

economic development.
Scientific novelty of the study: In recent years, with the period of China's

economic transformation and development, China's fiscal policy has increasingly
become a topic of concern and attention. As its economy grows rapidly and its role in
global markets expands, China's economic policies matter not only to its own citizens,
but to the world. However, there are still some challenges and uncertainties in China's
fiscal policy in the next few years. One of the most pressing concerns is the potential
impact of ongoing trade tensions with the United States and other countries. These
tensions could lead to lower demand for exports and lower investment, which in turn
could have a significant impact on China's economic growth and fiscal stability.
Another key challenge for China's fiscal policy is the need to strike a balance
between short-term stimulus and long-term sustainability. While infrastructure
investments and measures such as tax cuts and national debt can boost the economy,
they also risk increasing debt levels and exacerbating environmental problems.
Finding a way to maintain sustainable growth while addressing these challenges will
be a key task for China's fiscal authorities.

The area of possible practical application of work research is China's future
economic development.

The master's thesis is an independent research.
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НАЛОГОВАЯ ПОЛИТИКА, АКТИВНАЯ НАЛОГОВАЯ ПОЛИТИКА,
НАЦИОНАЛЬНЫЙ ДОЛГ, НАЛОГИ, ДЕФИЦИТ, ЭКОНОМИЧЕСКИЙ РОСТ,
МАКРОКОНТРОЛЬ, КООРДИНАЦИЯ, ЭКОНОМИЧЕСКАЯ
ТРАНСФОРМАЦИЯ, ИНВЕСТИЦИОННЫЕ РАСХОДЫ, СТРУКТУРА
ЭКОНОМИКИ

Целью исследования магистерской диссертации является изучение
текущей ситуации в налогово-бюджетной политике Китая, обсуждение ее
преимуществ и недостатков, а также потенциала для будущего развития.

Актуальность магистерской работы заключается в том, что
экономический рост Китая за последние несколько десятилетий был тесно
связан с мерами его налогово-бюджетной политики. Фискальная политика
может напрямую влиять на экономический рост через государственные расходы,
налогообложение и политику заимствования, среди прочих инструментов.
Таким образом, мониторинг и оценка фискальной политики Китая имеют
решающее значение для понимания более широких тенденций, формирующих
экономическую траекторию страны.

Объектом исследования является макроэкономика Китая.
Предметом исследования является влияние различных фискальных

политик в разные периоды на экономическое развитие.
Научная новизна исследования: В последние годы, в период

экономических преобразований и развития Китая, фискальная политика Китая
все чаще становится предметом внимания. Поскольку его экономика быстро
растет и его роль на мировых рынках расширяется, экономическая политика
Китая имеет большое значение. не только перед своими гражданами, но и перед
всем миром. В фискальной политике Китая в ближайшие несколько лет все еще
сохраняются некоторые проблемы и неопределенности. В то время как
инвестиции в инфраструктуру и такие меры, как снижение налогов и
государственный долг, могут стимулировать экономику, они также рискуют
увеличить уровень долга и усугубить экологические проблемы. Поиск способа
поддержания устойчивого роста при решении этих проблем будет ключевым
задача фискальных органов Китая. Областью возможного применения научных
исследований является будущее экономическое развитие Китая.

Магистерская диссертация является самостоятельным исследованием.


